
 

 

 

 
1) Prezence 
Prezence proběhla přímo v místě konání RVH. Delegáti svým podpisem stvrdili svoji účast, obdrželi 
hlasovací lístek a přihlášku do diskuse. Materiály k VH byly s dostatečným předstihem zaslány 
v elektronické podobě. 
 
2) Úvod  
Lukáš Dolejš v 17:30 zahájil valnou hromadu a oznámil, že Valná hromada je usnášeníschopná, 
protože se sešla z každého kraje alespoň pětina delegátů s hlasem rozhodujícím a přivítal všechny 
přítomné kandidáty a hosty jednání.  
 
3) Schválení Programu jednání, Jednacího a Volebního řádu 
 
Delegáti schválili navržený Program jednání (bez změn oproti návrhu). 

hlasování -  15 pro, 0 se zdržel; 0 proti;  
 

Delegáti schválili navržený Jednací řád (bez změn oproti návrhu). 
hlasování - 15 pro, 0 se zdržel; 0 proti; 

Delegáti schválili navržený Volební řád (bez změn oproti návrhu). 
hlasování - 15 pro, 0 se zdržel; 0 proti; 

 
4) Ustavení mandátové a volební komise a pracovního předsednictva,  
Delegáti schválili ustavení mandátové komise ve složení: Roman Komenda, Petra Novotná a Tomáš 
Pelikán 

hlasování - 14 pro, 1 se zdržel; 0 proti; 
 
Delegáti schválili ustavení volební komise ve složení: Jiří Dufek, Jan Koutník a Ivan Janoušek 

hlasování - 15 pro, 0 se zdržel; 0 proti; 
 
Sešla se mandátová komise, která ze svého středu zvolila jejího předsedu pana Romana Komendu. 
Sešla se volební komise, která si ze svého středu zvolila předsedu pana Jiřího Dufka. 
 
Delegáti schválili pracovní předsednictvo ve složení přítomných členů VV: 
 Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Jiří Tlustý, Tomáš Rosecký, Kamil Vraspír a Lucie Predajňová. 

hlasování - 15 pro, 0 se zdržel; 0 proti; 
 
Lukáš Dolejš předal slovo panu Danielu Novákovi, prezidentovi ČF, který měl připravenou prezentaci, 
ve které pohovořil o těchto tématech: 

• Rekapitulace sezóny 2023  
• Pozice florbalu ve srovnání s ostatními sporty 
• Dotační výzvy NSA a zavedení členského příspěvku 
• Finanční strategie ČF 
• Regionální valné hromady a kultura v hnutí 
• Co významného nás čeká v roce 2025 
 



 

   
17:50 přišel delegát Kraje Vysočina pan Josef Kula. 
 

Během prezentace proběhla rychlá diskuse ohledně zavedení členských příspěvků. 
 

5) Stav rozvoje florbalu v našem regionu 
Delegáti vyslechli zprávu o Stavu rozvoje, kterou přednesl Lukáš Dolejš s připravenou prezentací. 
Delegáti neměli žádné připomínky či dotazy.  
 
 
6) Činnost výkonného výboru 
Lukáš Dolejš podal zprávu o Činnosti výkonného výboru a vyslovil poděkování všem členům VV za 
jejich dosavadní práci. 
  
Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávy o činnosti jimi řízených komisí a zmínili nejdůležitější 
informace. Delegáti VH tyto zprávy projednali. 
 
 
18:30 vyhlásil Lukáš Dolejš přestávku pro jednání Mandátové komise. 

7) Zpráva mandátové komise 18:35 
Předseda mandátové komise, pan Roman Komenda, ve své zprávě uvedl, že za Kraj Vysočina se   
19. společného jednání valných hromad partnerských krajů účastní 9 delegátů s hlasem  rozhodujícím, 
což je 52,9 % z celkového počtu 17 oddílů, které měly v soutěžní sezóně přihlášené alespoň 1 družstvo. 
Pro usnášeníschopnost nutná účast 4 delegátů z kraje. Nadpoloviční většina je 5 hlasů.  
 
Dále přednesl, že za Jihočeský kraj se účastní celkem 7 delegátů s hlasem  rozhodujícím, což je 31,8 % 
z celkového počtu 22 oddílů, které měly v soutěžní sezóně přihlášené alespoň 1 družstvo. Pro 
usnášeníschopnost nutná účast 5 delegátů z kraje. Nadpoloviční většina jsou 4 hlasy.  
 
Jednání se účastní celkem 15 delegátů s hlasem rozhodujícím, tj. VH je usnášeníschopná. 
Nadpoloviční většina je 8 hlasů. Delegáti vzali jednomyslně na vědomí zprávu mandátové komise. 
 

8) Přehled hospodaření za rok 2023 a Návrh rozpočtu 2024 
Lukáš Dolejš , hejtman Jihočeského Kraje, přednesl zprávu o Přehledu hospodaření za rok 2023.  

- Valná hromada vzala na vědomí Přehled hospodaření za rok 2023. 
 
Jiří Matyáš, manažer regionu přednesl a vysvětlil zprávu k Návrhu rozpočtu 2024.  
 

Opět proběhla rychlá diskuse ohledně licenčních poplatků. Jan Novotný se dotazoval na účetní vedení 

těchto příspěvků. Dan Novák vysvětlil provázanost na NSA. 

 
- Valná hromada schválila Rozpočet na rok 2024 dle předloženého návrhu . 

hlasování - 16 pro, 0 se zdržel; 0 proti; 
 



 

 
9) Informace o nové sezoně 2024–2025 
Jiří Matyáš předložil přítomným, v rámci prezentace,  důležité termíny pro sezonu 2024/2025. Jiří 
Tlustý, předseda LK, přítomné podrobně seznámil s úpravami v Předpisech na sezonu 2024/2025 a 
s úpravami v TL.  
 
 
10) Diskuse 
Lukáš Dolejš vyzval k diskusi všechny přítomné a zahájil tak diskusi. Bylo předloženo 8 příspěvků do 
diskuse od 2 delegátů.  
 

- p. Novotný – přednesl dotaz týkající se opět členských příspěvků 

o proběhl krátká diskuse a Daniel Novák vysvětli procentuální rozdělení prostředků – 

členská základny 30 %, stát 50 % a partneři/marketing 20 %; dále si diskutovalo 

o zvednutí licenčního poplatku, který byl zvednut před 12 lety na 500 Kč a až nyní na 

750 Kč naposledy  

- p. Novotný – dětské soupisky a platba členských příspěvků; 

o Daniel Novák odpověděl na všechny;  

- p. Novotný – rozvojové soutěže 

o na dotazy postupně odpověděli Michal Pazderník a Jiří Tlustý, kdy informovali o nutnosti 

oficiálních soutěží 

- p. Novotný – další dotaz týkající se mini přípravek  

o odpovídal Jiří Dufek, který vysvětlil definici soutěže pro NSA – soutěž musí být zapsaná 

v TL a musí mít Předpis a rozpis spolu s parametry soutěže. Dále na tento dotaz 

reagoval Jan Koutník. 

- p. Novotný – vypsání rozvojové soutěže přípravek – přeboru přípravek 

- p. Novotný – vznesl dotaz ohledně fungování Jihočeského florbalu 

o odpovídal Lukáš Dolejš, který sdělil, že všechny dokumenty jsou pravidelně vkládány na 

Justici 

- p. Novotný – vznesl dotaz ohledně výstavby nových sportovních hal 

o odpovídal Daniel Novák a postupně také členové RVV – existující mustr, které oddíl má 

možnost získat přes manažera regionu J. Matyáše. V rámci diskuse hovořil D. Novák 

o společné strategii pro výstavbu nových SH vůči NSA, kdy existuje kompletní 

projektová dokumentace.  

- p. Kula – vznesl dotaz ohledně mládežnických družstev v návaznosti na rozvoj florbalu na 

Vysočině. 



 

o Proběhla diskuse  o nastavení spolupráce mezi oddíly, střídaví hostování v soutěžích 

krajských úrovní, TL. Na toto reagoval Jiří Dufek, že k tomuto kroku by se musel změnit 

Soutěžní řád. K této změně je nutná diskuse v rámci klubu a je nutný názor většiny klubů. 

 
Na konci diskuse poděkoval Lukáš Dolejš diskutujícím. 
 
 
11) Volba delegátů na celostátní VH ČFU 

Volby řídil Lukáš Dolejš, společně se zvoleným předsedou volební komise Jiřím Dufkem. 

A: Volba delegátů na 26. celostátní VH za Kraj Vysočina 

Kandidáti byli vyzváni, aby se představili.   

Vzhledem k počtu kandidátů proběhla volba v souladu s volebním řádem veřejně. 

Za delegáty celostátní Valné hromady ČF byli za Kraj Vysočina zvoleni: 

Michal Pazderník, Tomáš Rosecký, Jiří Kučera.  

B: Volba delegátů na 26. celostátní VH za Jihočeský kraj 

Kandidáti byli vyzváni, aby se představili.   

Vzhledem k počtu kandidátů proběhla volba v souladu s volebním řádem veřejně. 

Za delegáty celostátní Valné hromady ČF byli za Jihočeský kraj zvoleni: 

Lucie Predajňová, Kamil Vraspír, Jan Novotný, Jan Korábek.  

Podrobné výsledky voleb viz. Příloha č. 3 Zpráva volební komise. 

 
13) Zpráva volební komise 
Předseda volební komise pan Jiří Dufek přednesl zprávu volební komise viz příloha č.3 
 
 
14) Usnesení 
Nebylo doplněno žádné další usnesení. 
Lukáš Dolejš přečetl soubor usnesení 19. společného zasedání valné hromady Kraje Vysočina a 
Jihočeského kraje a delegáti VH toto Usnesení schválili.  

hlasování - 16 pro, 0 se zdržel; 0 proti; 
 

 
 
 
 



 

15) Závěr 
Lukáš Dolejš poděkoval všem delegátům za účast na 19. VH a popřál bezpečnou cestu domů. 
 
Jednání bylo ukončeno ve 19:45 hod. 
 

zapsala: Petra Dufková 
ověřil: Lukáš Dolejš, Michal Pazderník 
 

Po skončení VH pokračovala nezávazná diskuse hostů a delegátů 

  



 

 

PŘÍLOHA Č. 1 

 

 
V Kamenici nad Lipou 3.5.2024 

 
A1: Přítomní delegáti za Kraj Vysočina, zelené hlasovací lístky  
01VY Jiří Dufek – ASK Bystřice n.P.; hlasovací lístek č.1 
02VY  Jaroslav Novák – Florbal Telč; hlasovací lístek č. 3 
03VY Jiří Tlustý – Hippos Žďár n/S.; hlasovací lístek č. 4 
04VY  Josef Kula – KC Okříšky; hlasovací lístek č. 5 
05VY Roman Komenda – SK Jihlava; hlasovací lístek č. 11 
06VY  Tomáš Pelikán – SK JUVENIS PŘIBYSLAV; hlasovací lístek č. 12 

07VY Tomáš Rosecký – Sklo Bohemia Světlá n.S.; hlasovací lístek č. 13 

08VY Michal Pazderník – Snipers Třebíč; hlasovací lístek č. 14  
09VY Jan Knězů – Spartak Pelhřimov; hlasovací lístek č. 15  
 
 

 

B1: Přítomní delegáti za Jihočeský kraj, modré lístky 
01JC Jan Novotný – FA Č. Budějovice; hlasovací lístek č. 3 
02JC Lukáš Dolejš – FBC DOŠWICH MILEVSKO; hlasovací lístek č. 4 
03JC Lucie Predajňová – FbC Písek; hlasovací lístek č. 6 
04JC Jiří KRATOCHVÍL – FBC Štíři Č. Budějovice; hlasovací lístek č. 9 
05JC Ivan Janoušek – SK Meťák České Budějovice; hlasovací lístek č. 13 
06JC Jan Korábek – SKP České Budějovice ; hlasovací lístek č. 14 
07JC Kamil Vraspír – Spartak Kaplice; hlasovací lístek č. 17 
 

C: Přítomní hosté: 
Daniel Novák – prezident Českého florbalu 
Lukáš Laštovička – Český florbal           

Iva Slatinská – Florbal Telč 

Petra Novotná – VSK Slavie České Budějovice 
Danny Václavků – SK Jihlava 

Jan Koutník – FbC Písek 

Jiří Matyáš – manažer Českého florbalu pro Kraj Vysočina a Jihočeský kraj  
Petra Dufková – koordinátor pro Kraj Vysočina a Jihočeský kraj  
 



 

 
 
PŘÍLOHA Č. 2 - Zpráva mandátové komise 
 

 

 
 

V Kamenici nad Lipou 3.5.2024 
 
 

 
Vážené dámy, vážení pánové, 
 
za mandátovou komisi vám oznamuji, že za Kraj Vysočina se jednání účastní 9 delegátů s hlasem 
rozhodujícím, což je 52,9 % ze 17 oddílů, které měly v soutěžní sezóně přihlášené alespoň jedno 
družstvo. 
 
 
Za mandátovou komisi vám oznamuji, že za Jihočeský kraj se jednání účastní 7 delegátů s hlasem 
rozhodujícím, což je 31,8 %  z 22 oddílů, které měly v soutěžní sezóně přihlášené alespoň jedno  
družstvo. 
 
 
Oznamuji Vám, že Valná hromada je usnášeníschopná, protože se sešla z každého kraje alespoň 
pětina delegátů. 
 
 
 
Za mandátovou komisi 
 
Jméno a příjmení    Roman Komenda           podpis na originále dokumentu    
 předseda mandátové komise 

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
Příloha č. 3 - Zpráva volební komise 

 

 

V Kamenici nad Lipou 3.5.2024 
 
 

Vážené dámy, vážení pánové, 
jménem volební komise mi dovolte oznámit  výsledky voleb: 
 
 
Za delegáty celostátní Valné hromady ČF byli za Kraj Vysočina zvoleni: 
Pan Michal Pazderník  , který získal  8  hlasů z 9 možných, což je 88,9 procent; 
Pan Tomáš Rosecký  , který získal  9  hlasů z 9 možných, což je 100 procent; 
Pan Jiří Kučera   , který získal  7  hlasů z 9 možných, což je 77,8 procent; 
 
Za delegáty celostátní Valné hromady ČF byli za Jihočeský kraj zvoleni: 
Pan Jan Korábek   , který získal  4 hlasů ze 7 možných, což je 57,1 procent; 
Pan Jan Novotný   , který získal  5 hlasů ze 7 možných, což je 71,4 procent; 
Paní Lucie Predajňová  , která získala  5 hlasů ze 7 možných, což je 71,4 procent; 
Pan Kamil Vraspír   , který získal  5 hlasů ze 7 možných, což je 71,4 procent; 
 
 
Blahopřeji zvoleným delegátům celostátní Valné hromady ČF a Vám děkuji za pozornost. 
 
==================================================================== 
 
Ověření zprávy volební komise 
předseda: jméno a příjmení: Jiří Dufek podpis: viz.originál z jednání VH 
člen: jméno a příjmení: Jan Koutník podpis: viz.originál z jednání VH 
člen: jméno a příjmení: Ivan Janoušek podpis: viz.originál z jednání VH 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 
PŘÍLOHA Č. 4 

 

 

 

  
Usnesení č. 1  
Valná hromada schvaluje program jednání 18. společného zasedání valných hromad Kraje Vysočina a Jihočeského kraje.  
  
Usnesení č. 2   
Valná hromada schvaluje Jednací řád a Volební řád /viz. přílohy/  
  
Usnesení č. 3   
Valná hromada schvaluje ustavení pracovního předsednictva ve složení:  
  
  
Lukáš Dolejš, Michal Pazderník, Jiří Tlustý, Tomáš Rosecký, Kamil Vraspír, Lucie Predajňová 

 

Usnesení č. 4   
Valná hromada schvaluje ustavení mandátové komise ve složení:  
  
  
Roman Komenda, Petra Novotná, Tomáš Pelikán 
  
Usnesení č. 5   
Valná hromada schvaluje ustavení volební komise ve složení:  
  
  
Jiří Dufek, Jan Koutník, Ivan Janoušek 
  
Usnesení č. 6  
Valná hromada projednala a bere na vědomí zprávu o stavu rozvoje florbalu v Regionu V   
  
Usnesení č. 7  
Valná hromada projednala a bere na vědomí zprávu o činnosti výkonného výboru.  
  
Usnesení č. 8  
Valná hromada vzala na vědomí zprávu Mandátové komise.  
  
Usnesení č. 9  
Valná hromada vzala na vědomí Zprávu o hospodaření za rok 2023.  
  
Usnesení č. 10  
Valná hromada schvaluje Rozpočet na rok 2024.  
  
Usnesení č. 11  

• Valná hromada vzala na vědomí zprávu volební komise:  

• Volba delegátů na VH ČF za kraj Vysočina: Michal Pazderník, Tomáš Rosecký, Jiří Kučera 

• Volba delegátů na VH ČF za Jihočeský kraj: Jan Korábek, Jan Novotný, Lucie Predajňová, Kamil Vraspír 
  
  
Usnesení č. 12  
Valná hromada schválila soubor usnesení 19.  společného zasedání valných hromad Kraje Vysočina a Jihočeského kraje.  

  
 


